
De krant schrijft de volgende quote van Fred Teeven:
(http://www.kansspelautoriteit.nl/publish/pages/2494/interview_staatssecretaris_teeven.pdf)
 
Vraag krant:Waarom wordt de kansspelbelasting voor internetaanbieders 20 procent, terwijl 
die voor loterijen en casino’s op het vasteland op 29 procent blijft?
Antwoord Fred Teeven:„Als je ze gelijk trekt kom je nooit op een tarief van 20 procent. Dan 
sla je een te groot gat in de begroting.”
 
De staatssecretaris geeft aan dat de 29% kansspelbelasting voor loterijen en casino’s (ook 
kansspelen in de horeca) niet lager kan, omdat de begroting dit niet toe laat.
 
Dit is te kort door de bocht.
Door het vasthouden aan de 29% norm heeft de offline kansspelmarkt de laatste jaren (sinds 
de invoering op 1 juli 2008) enorm geleden en is al het vet verdwenen van de botten bij de 
exploitanten in de horeca, amusementscenters en Holland Casino
Zoals te lezen in artikel http://www.nrc.nl/carriere/2013/03/29/fnv-bondgenoten-gokt-op-
aftreden-bestuur-holland-casino/ gaan er binnenkort 450 banen verloren bij Holland Casino 
omdat het zo slecht gaat (mede door de 29% ksb). Een 2e ontslag ronde gaat er waarschijnlijk 
ook nog komen.
Door de 29% ksb tarief is Holland Casino minder waard omdat voor potentiele kopers er geen 
winst meer te behalen is. Een verlaging van de 29% zou de waarde met de verkoop van HC 
enorm verhogen.
 
Als het dan volgens de staatssecretaris toch gaat om de begroting zou het een enorme opsteker 
zijn om in de horeca 4 kansspelen toe te laten (2 in het cafe en bv. 2 in de rokersruimte). 
Dan kunnen ook hier meer mensen spelen en zal er meer verdiend worden voor de belasting. 
Gelet moet worden op het feit dat 4 kansspelen in de horeca een gering aantal is daar straks 
met het legaliseren elk persoon in het café (en elders) op zijn ene mobiel kan kiezen uit 
honderden legale kansspelen bij de online aanbieders (vanaf 2015). 
Deze gedachte zal moeten worden vastgehouden omdat het aanbod in de offline en online 
wereld teveel gaat verschillen.
 
M.a.w.:
Verlaging van kansspel belasting leid niet tot een verlaging van inkomsten voor de overheid, 
integendeel het zorgt voor behoud van werkgelegenheid en meer omzet en afdracht.
 
Ik ben gaarne bereid dit en nog meer toe te lichten in Den Haag. 
 
Met vriendelijke groet
 
Dirk Bonninga
Exploitant in de Horeca
06-25510631
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